



(La version française suit le texte anglais)

Dear ENERGY STAR® Canada Participant,

Please find below notification of the launch of the Version 9.0 ENERGY STAR Computer specification. The [Discussion Guide](#) highlights an initial list of priority areas for this specification revision, key questions for stakeholders, and next steps in the revision process. To receive a French translation of the Discussion Guide or any technical specification, please e-mail energystar@nrcan-rncan.gc.ca.

Please note that the Discussion Guide focuses on:

- Updated and new definitions
- Mode weightings
- P-score categorization / boundaries
- Revisions to adders
- Internal power supply efficiency
- Workstation metrics

A stakeholder webinar will be held on January 12, 2023, from 1 to 3 pm EST to answer any questions on the [Discussion Guide](#). Stakeholders interested in attending should register [here](#).

Stakeholders are encouraged to provide written comments to the EPA for consideration via e-mail to computers@energystar.gov no later than **January 27, 2023**. All comments received will be posted to the ENERGY STAR [Computers Specification Version 9.0 revision webpage](#) unless the submitter specifically requests that comments remain confidential.

More information can be found at the [Computers Specification Version 9.0 revision webpage](#).

Please e-mail [ENERGY STAR Canada](#) if you have any questions.

The ENERGY STAR Canada Team

Aux participants ENERGY STAR® Canada,

Vous trouverez ci-dessous un avis concernant le lancement de la version 9.0 des spécifications ENERGY STAR pour les ordinateurs. Le [Guide de discussion](#) présente une liste initiale des domaines prioritaires pour cette révision des spécifications, des questions clés pour les intervenants et les prochaines étapes du processus de révision. Pour recevoir une traduction française du Guide de discussion ou de toute spécification technique, veuillez envoyer un courriel à l'adresse energystar@nrcan-rncan.gc.ca.

Veuillez noter que le Guide de discussion porte sur ce qui suit :

- Définitions mises à jour et nouvelles
- Pondérations des modes
- Catégories/limites des points P
- Révision des additionneurs
- Efficacité de l'alimentation électrique interne
- Mesures des postes de travail

Un webinaire à l'intention des intervenants aura lieu le 12 janvier 2023, de 13 h à 15 h (HE), pour répondre aux questions sur le [Guide de discussion](#). Les intervenants qui souhaitent y participer doivent s'inscrire [ici](#).

Les intervenants sont invités à transmettre leurs commentaires écrits à l'EPA pour examen par courriel à l'adresse computers@energystar.gov au plus tard le **27 janvier 2023**. Tous les commentaires reçus seront affichés sur la [page Web de la Version 9.0 des spécifications ENERGY STAR pour les ordinateurs](#) à moins que l'intervenant ne demande expressément que les commentaires demeurent confidentiels.

De plus amples informations sont disponibles sur la [page Web de la Version 9.0 des spécifications pour les ordinateurs](#).

Veillez envoyer un courriel à [ENERGY STAR Canada](#) si vous avez des questions.

L'équipe ENERGY STAR Canada

© 2022 Microsoft Dynamics. All rights reserved.
-undefined-
[Unsubscribe](#)